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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Hol laknak a katonák?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani
Juhász Ferenc honvédelmi miniszter úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Gyurcsány-kormány programjában, az egyébként igen soványka honvédelmi fejezetben
500 lakást ígérnek a katonák számára . Ez ugyan messze alatta marad a valóságos
szükségletnek, de legalább szép kerek szám . Nem sokkal a kormányprogram meghirdetése
után meglepődve olvastuk a 2005 . évi költségvetési törvény tervezetében, hogy lakásépítésre
és vásárlásra 206 millió Ft-ot szán a Honvédelmi Minisztérium . Mindenki előtt világossá vált,
hogy ebből 500 lakást nem lehet előteremteni. Miniszter úr azzal váltotta ki ezt az
ellentmondást, hogy az eladásra kerülő ingatlanokból szándékozzák finanszírozni a vállalt 500
lakás beszerzését .

Fentiekre való tekintettel kérdezem a Miniszter úrtól :

Budapest, 2005 . január 03 .
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Érkezett : 2005 JAN Q 5.

1 . A jövő évben ingatlanértékesítésből hány forint bevétellel számol a tárca? Ez miért
nem szerepel a költségvetési törvényben?

2. A keletkezett bevétel hány százalékát kívánják lakásépítésre, vásárlásra fordítani?
3. A jövő év melyik időszakára várható a bevételek realizálása?
4. A keletkezett többletforrást követően mennyi időre van szükség a lakásbeszerzési

pályázat kiírására, lebonyolítására, és a beszerzés megvalósítására?
5 . A 2005 . évben a fenti feltételek mellett hány lakás beszerzését tartja reálisnak a tárca?

Írásbeli kérdés
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